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Referat - Bestyrelsesmøde 

Skolebestyrelsen – Hvidovre Privatskole  
6. marts 2025, kl. 17-20 på Hvidovre Privatskole 

 
 
Deltagere: Gyrithe Rosenlund (GR)  
 Kim Niemann (KN)  
 Hans Peder Nim Olsen (NIM) 
 Zennia Larsen (ZL)  
 Nikou Norouzi Petersen  (NP)   
 Signe Raun (SR) - Afbud 
Suppleant:          
                        Lars Isberg Sørensen  (LIS) 
  
 Anders Horn (AH) 
 Søren Wadskjær (SWA) 
 Xenia Christensen, medarbejderrepræsentant (XC) 
  
  
   
Pkt. 1 - Eventuelt 
Formål:  At orientere om mindre, helt aktuelle hændelser af relevans for bestyrelsens arbejde 
At vurdere, om helt aktuelle hændelser er nødt til at blive behandlet på dagens møde 
17:00-17:05 (5 min.) 
 
Pkt. 2 - Godkendelse af dagsorden for dagens møde 
Formål:  At godkende og evt. finjustere dagsordenen (30 sek.) Godkendt 
 
Pkt. 3 - Orientering fra lærerne 
Formål:  At bestyrelsen får information om, hvad der rører sig i lærergruppen 
17:05-17:15 (10 min.) 
XC orienterer: Stemningen er god. Lærerne er spændt på fagfordelingen. 
 
Pkt. 4 - Orientering fra formanden 
Formål:  At bestyrelsen får information om, hvad der sker i formandsregi 
 
Samtale om godkendelse af budget, og hvad bestyrelsen har behov for at se. Det overordnede 
budget udsendes til bestyrelsen efter mødet. 
 
Kommunikation til forældre. Bestyrelsen sender dokumenter til udsendelse til hele bestyrelsen, 
inden der kommunikeres eksternt. 
 
Pkt. 5 - Orientering fra ledelsen 
Formål:  At bestyrelsen får information om, hvad der sker på skolen.  
17:25- 18:00 (35 min.) 
AH orienterer: 
 

a. Elevtal  
437 pr. dags dato. Et par elever på prøve. 
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b. Økonomi 

Økonomien ser god ud, og følger forventningerne. 
Udlejer ønsker dialog om økonomien. 

 
c. Personale 

Ny tysklærer ansat i vikariat 
Samtaler ang. ledig lærerstilling pågår 
Ny pædagog ansat pr. 1.4.2025 

 
d. Elevråd er godt undervejs 

 
e. Nyt rengøringsfirma 

 
f. SFO 

 
Der arbejdes med pædagogisk udvikling.  
 

 
 

Pkt. 6– Arbejdsdag 
18:00-18.30 (30 min.) 
Formål: At bestyrelsen får opdatering på arrangementet. 
NIM og LIS fortæller om status for arbejdet. Der er vedlagt bilag (bilag 1) med oversigt over 
opgaverne, og det indstilles, at bestyrelsen prioriterer opgaverne. 
 
NIM, NL og AL har kigget på mulige opgaver på rundtur på skolen. 
 
Samtaler om ambitionen for arbejdsdagen. 
 
Planen for dagen blev gennemgået og prioriteret. 
 
Der sendes tilmeldingsblanket i den kommende uge. 
 
Skolen sørger for indkøb af vand. 
 
 
Pkt. 7 –Drugrebels 
18:30-18.45 (15 min.) 
Formål: At bestyrelsen evaluerer arrangementet. 
Det drøftes, hvad der gik godt, og hvad der gik mindre godt, herunder om deltagerantallet var 
tilfredsstillende, og om bestyrelsen samlet set ønsker at gentage arrangementet. 
 
Arrangementet var altovervejende en succes.  
 
Det blev besluttet, at bestyrelsen ønsker at lave et koncept med et årligt arrangement for 
udskolingen med forskellige temaer, hvoraf stoffer og misbrug kan være et tilbagevendende 
tema. Der var enighed om, at Drugrebels var en succes, men ikke kunne bære at komme hvert år. 
Det vil være en fordel, hvis det arrangeres i bedre tid, så der er bedre mulighed for at inddrage 
lærerne. Bestyrelsen overvejer dog, om der er tid og energi til at udarbejde koncept og planlægge 
arrangement næste år.  
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Pkt. 8 - Forældrekredsmøde 
18:30-18.45 (15 min.) 
Formål:  At bestyrelsen laver aftaler om afvikling af forældrekredsmødet. Herunder input til 
formandens beretning. 
 
Camilla har lavet en køreplan for indkaldelse til forældrekredsmødet. Det indstilles, at 
medlemmer af bestyrelsen forud for mødet beslutter om de ønsker at stille op igen, hvis de er på 
valg, da dette skal meddeles Camilla og fremgå af indkaldelsen. Dertil ønskes en drøftelse af 
strategi for at få forældrene til at melde sig til suppleant eller bestyrelse, hvis der mangler.  
 
Bestyrelsens medlemmer bekendtgjorde om de ønsker genvalg. 
 
Bestyrelsen drøftede året der er gået med henblik på, at Gyrithe kunne få input til formandens 
beretning. 
 
Gyrithe snakker med Camilla om kommunikation til forældre. 
 
 
Pkt. 9 – Værdier - fællesskab 
18:45-19:15 (30 min.) 
Formål:  At bestyrelsen tager stilling til forslag om ny formulering 
 
Bestyrelsen diskuterede den første version af udkastet til værdien fællesskab.  
Overvejelser om forældrerollen. Skal der flere eksempler med? 
 
Gyrithe og Anders vender tilbage med et nyt oplæg. 
 
 
Pkt. 10 - Trivselskommisionen 
19:15-19:45 (30 min.) 
Formål:  At bestyrelsen samtaler om udvalgte temaer i rapporten fra Trivselskommisionen, med 
henblik på eventuel udvælgelse af temaer og/eller problematikker der arbejdes videre med. 
 
Punktet udsættes til kommende møde. 
 
 
Pkt. 11– Jubilæum 
19:45-20:00 (15 min.) 
Formål:  At bestyrelsen får status på arrangementet 
 
AH, KN og NP gav status. 
 
BILAG:  
Bilag 1 – Arbejdsdage 
 
 

Referat godkendt: 
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________________________________________________________________________________ 
Dato / Gyrithe Rosenlund  Dato / Signe Raun 
 
 
 
 
________________________________________________________________________________ 
Dato / Kim Niemann Dato / Hans Peder Nim Olsen 
 
 
 
 
________________________________________________________________________________ 
Dato / Zennia Larsen Dato / Nikou Norouzi Petersen 

 
 
 
 
 


